
Με τεράστια έκπληξη διάβασα την επιστολή/συνέντευξη του Προέδρου του Ομίλου 

Αντισφαίρισης Πτολεμαΐδας (κος Πέτρος Τσιάρας, πτυχιούχος ΑΕΙ) χωρίς να μπορώ επί 

αρκετές ημέρες με εύλογο τρόπο να καταλήξω για το αν πρόκειται για πλάκα ή για σοβαρό 

κείμενο ώστε στη συνέχεια να αποφανθώ για το τι συνεπάγεται για τον κο Πρόεδρο και τον 

δημοσιογράφο που του πήρε τη συνέντευξη η κάθε μία από τις δύο αυτές περιπτώσεις. 

https://e-ptolemeos.gr/petros-tsiaras-proedros-o-a-tenis-echoume-ena-syllogo-ypodeigma-

pou-echei-parei-sygcharitiria-apo-oli-tin-ellada-kai-den-tha-anechtoume-apo-kanena-na-

amavrosei-to-onoma-tou/ 

 Ως απλή υπόθεση εργασίας, θα πάρω την περίπτωση ότι το κείμενο γράφτηκε στα σοβαρά. 

Ο λόγος που κλίνω προς αυτή την ερμηνεία είναι επειδή ο Όμιλος Αντισφαίρισης 

Πτολεμαΐδας έκανε το απολύτως αδιανόητο, με την ανοχή ή και στήριξη ακόμα (εφόσον 

ενημερώθηκαν αλλά δεν αντέδρασαν) της Ένωσης Αντισφαίρισης Κεντροδυτικής 

Μακεδονίας και της ΕΦΟΑ (Ελληνικής Φίλαθλης Ομοσπονδίας Αντισφαίρισης): πρέπει να 

είμαι ο μοναδικός άνθρωπος ιστορικά στην Ελλάδα που απορρίφθηκε αίτησή του να γίνει 

μέλος ενός αθλητικού σωματείου (εικόνα 1)! Δεδομένου του ποιος είμαι, αυτό είναι σαφώς 

παραλήρημα ανθελληνικό και κόλαφος για όποιον θεωρεί τον εαυτό του Έλληνα βάσει 

πολιτισμού, είτε είναι το ΔΣ του Ομίλου, είτε είναι ο Δήμαρχος, ο Περιφερειάρχης, η ΕΦΟΑ, 

το υφυπουργείο, η κυβέρνηση ή ένα απλός πολίτης σε κάποιο ακριτικό χωριό της Ελλάδος. 

Η (παιδαριώδης) επιστολή αυτή δείχνει τα κριτήρια που μεταχειρίζεται ο Όμιλος – κριτήρια 

με τα οποία καταλαμβάνονται οι δημόσιες θέσεις στην Ελλάδα: σίγουρα όχι αντικειμενικά, 

αξιοκρατικά και αμερόληπτα αλλά επί τη βάσει δημοσίων σχέσεων καλλιεργημένων σε 

αδιαφανείς διαδικασίες και «αλληλέγγυες» ιδιοτέλειες που επιβραβεύουν την μεγαλύτερη 

ικανότητα στο «κολακεύειν» τους κατέχοντες των ανάλογων θέσεων. Κοινώς: δεν έγλυψες; 

Δεν σε παίζουμε! 

 

Εικόνα 1: απόρριψη της αίτησής μου για εγγραφή ως μέλος στον ΟΑ Πτολεμαΐδας. 

Καταρχήν, είμαι ο Dr. Κωνσταντίνος Παπαγεωργίου (MSc, PhD, post-doc Βιοπληροφορική), 

Μεταξύ άλλων, ίδρυσα το διεθνές επιστημολογικό περιοδικό Επιστήμης Μέτρον Λόγος, στο 

οποίο και είμαι Διευθυντής Έκδοσης. 

https://ejournals.epublishing.ekt.gr/index.php/episteme 

https://ejournals.epublishing.ekt.gr/index.php/episteme


 Σε αυτό προβάλλεται η αβυσσαλέα διαφορά μεταξύ επιστήμης και science, το διαζύγιο των 

οποίων έλαβε χώρα ήδη από την εποχή στην οποία οι Λατίνοι Λόγιοι συνειδητά 

διαφοροποίησαν τη λατινική γραμματική σε κρίσιμα σημεία έναντι της αντίστοιχης 

ελληνικής γραμματικής (την οποία κατά τα άλλα αντέγραψαν αυτολεξεί) και τους καρπούς 

της τότε διάστασης γευόμαστε πλήρως στις μέρες μας με τα εγκλήματα κατά της 

ανθρωπότητας που περιγράφονται απλά με τη φράση «προληπτική τυφλή γονιδιακή 

θεραπεία πεντάχρονων με φριχτές παρενέργειες για νόσο που ούτε απειλεί τα ίδια αλλά 

ούτε και τους οικείους τους». Για αυτό το αδιανόητο και φριχτό κατάντημα της 

ανθρωπότητας ετοίμασα και το σχετικό πόρισμα το οποίο είναι ίσως το κορυφαίο ελληνικό 

πόρισμα για το θέμα του 2021. Το πόρισμα εκδόθηκε από το Παρατηρητήριο Λόγου και 

Αιτίας στο οποίο είμαι και πρόεδρος, έχει διανεμηθεί σε φορείς και απλούς πολίτες και έχει 

υιοθετηθεί από πλήθος ακαδημαϊκών, ιατρών και επιστημόνων διαφόρων ειδικοτήτων. 

https://reasonwatch.gr/covidreport/ 

Στη συνέχεια φυσικά υπάρχει και η επιστημονική συνεισφορά μου στην αθλητική επιστήμη 

και στο τένις. Δεκάδες άρθρα σε διεθνή επιστημονικά περιοδικά, βιβλία, online courses 

κτλ., όλα επάνω στη μέθοδό μου για ανάπτυξη παγκοσμίου κλάσεως ειδίκευση (Άπω 

Μέθοδος – www.distalmethod.com) 

https://constantinpapageorge.com/publications/  

Θα ήθελα πολύ να μελετήσω το αντίστοιχο επιστημονικό έργο που έχει παράγει ο κος 

Τσιάρας – να δω τη ροή του λόγου του, το βάθος της σκέψης του. Τις νέες ιδέες που κομίζει 

στην κοινωνία και στην ανθρωπότητα. Ας μην είναι βιβλία από κάποιον εκδοτικό οίκο ή 

επίσημες δημοσιεύσεις σε διεθνή περιοδικά διπλής τυφλής αξιολόγησης. Δέχομαι και 

drafts. Τα ίδια αξιώνω και για τον κο. Ζανιά, πρώην πρόεδρο της ΕΦΟΑ  και γενικό 

γραμματέα της που (δεν) πήρε θέση για το ζήτημα παρά με πρόσβαλε κιόλας (βλ. 

παρακάτω). Λοιπόν; 

Μιλάει ο κος Πρόεδρος για γνώση τένις και αθλητισμού. Ας  παραβλέψουμε δεκαετίες 

εργασίας χιλιάδων ερευνητών στους επιστημονικούς κλάδους της βιολογίας και της 

κοινωνιολογίας της ειδίκευσης για να θέσουμε κάποια ερωτήματα. 

Άραγε τι γνώση του αθλητισμού και του τένις χρειάζεται για να: 

• μας παραχωρηθεί χώρος που έχει χτιστεί με λεφτά του δημοσίου για τουρνουά; (Ο 

οποιοσδήποτε θα μπορούσε να το κάνει αυτό, δεν βλέπω τι είδους ειδίκευση στο 

τένις χρειάζεται.) 

• έχει κάποιος διασυνδέσεις για τη δημιουργία νέων γηπέδων; (Καλώς 

πρωτοστατήσατε για να γίνουν τα οχτώ γήπεδα κε Τσιάρα και μπράβο σας, αλλά 

δεν βλέπω και πάλι την ανάγκη για γνώση επάνω στο τένις και στον αθλητισμό.)  

• προσλάβει κάποιος τον ανιψιό του για προπονητή τένις ενώ έχει άλλη ειδικότητα; 

Για να προσλάβει για προπονητές άλλους ανειδίκευτους παίκτες; 

• να έχει κάποιος τη συμπαράσταση των λαμπρών πολιτών της Πτολεμαΐδας 

κληρονομικώ δικαιώματι επειδή απλώς γεννήθηκε στην εξωτική Πτολεμαΐδα και 

επειδή μάλλον υπάρχει κάποιο συλλογικό ψυχολογικό τραύμα του κόσμου στην 

https://reasonwatch.gr/covidreport/
https://constantinpapageorge.com/publications/


περιοχή λόγω της συμπεριφοράς που (μαθαίνω ότι) έχουν οι Κοζανίτες απέναντι 

στους Πτολεμαϊδιώτες, τραύμα το οποίο οδηγεί σε ψυχολογικές μεταβιβάσεις σε 

νέους που έρχονται απ’ έξω από την πόλη; (Ως γνωστόν για τον Έλληνα δεν μετράει 

το ότι απλώς ο άλλος είναι συνέλληνας, ας ψοφήσει ο «ξένος» και μετά ας έρθει η 

μούλτι-κούλτι σεπτή πακιστανική κοινότητα να επιβάλλει τη Σαρία και να βιάσει τα 

εγγόνια σας αν τα πετύχει σε κάνα στενό χωρίς μπούργκα. Αρκεί να μην «κλέψει» 

τη δόξα άλλος Έλληνας και όλα καλά!) 

• γίνει κάποιος πρόεδρος της δικαστικής επιτροπής κάποιας αθλητικής ομοσπονδίας; 

Αυτός ο κάποιος, ο κος Τσιάρας εν προκειμένω, έχει κάποια σχέση με τη νομική 

επιστήμη; Με πολιτική ή ηθική φιλοσοφία; Με κοινωνιολογία έστω; Με τι 

ειδίκευση άραγε πήρε αυτή τη θέση; Με το ότι είναι καλός άνθρωπος και 

αδέκαστος πολίτης; Α, μα τότε και ο οποιοσδήποτε θα μπορούσε να το κάνει! 

• απειλεί έναν προπονητή που έχει καλέσει για να εργαστεί στον Όμιλο και τον 

τραβολόγησε από την Αθήνα ότι «θα τον πάει στο δικαστήριο» επειδή αυτός 

διαμαρτύρεται για την κατάσταση με νόμιμα μέσα ή να κλείνει στη μούρη του 

τηλέφωνα αποκαλώντας τον βλάκα; Τι γνώση στο τένις χρειάζεται άραγε κάποιος 

για να το κάνει αυτό σε έναν προπονητή με διδακτορικό και τεράστια πορεία στον 

οποίο να του φέρεται σαν παρείσακτο ενώ ο ίδιος τον έφερε εδώ στην 

καταπληκτική κατά τα άλλα πόλη καταγωγής του Πτολεμαίου του Α΄;  

Ποια είναι η προνομιακή σχέση με το τένις που απολαμβάνει ο κος Πρόεδρος και το ΔΣ που 

δεν μπορούν άλλοι να την έχουν λοιπόν; Δεν έχω καταλάβει. Φαντάζομαι δεν εννοεί ως 

τέτοια σχέση με το άθλημα του τένις την περισσότερη ώρα που περνά ο κος Πρόεδρος 

δίπλα από τα γήπεδα του τένις μη βγάζοντας τον αριθμό αθλητών που θα έπρεπε να 

υπάρχουν προπονούμενοι σε τέτοιες πανάκριβες και τεράστιες εγκαταστάσεις που 

πληρώσαμε οι Έλληνες πολίτες από την τσέπη μας! 

Σε ό,τι αφορά εμένα, είμαι αυτός που ο κος Τσιάρας κουβάλησε τζάμπα και βερεσέ από την 

Αθήνα για προπονητή του ομίλου ώστε μετά να τον γράψει στα παλαιότερα των 

υποδημάτων του με την (προς εμέ) φτηνή δικαιολογία ότι «ρωτήσαμε τα παιδιά και δεν 

ήθελαν να αλλάξουν προπονητή» αφού ήρθα Πτολεμαΐδα (είχα πρόταση και από Όμιλο 

στην Καβάλα και θα πήγαινα εκεί αν δεν ήταν τόσο ενθουσιώδης ο κος Τσιάρας να με πάρει 

εδώ προπονητή). Γιατί φέρεται έτσι ο κος Τσιάρας και το ΔΣ του Ομίλου; Δεν έχουν καμία 

συναίσθηση ποιον έχουν απέναντί τους; Έχουν τόσο πορωμένη συνείδηση; Είναι τόσο κακοί 

άνθρωποι; Πώς γίνεται να μην ξέρουν; Και να σου που πάλι μπήκε η επιστημολογία από την 

πίσω πόρτα.  

Υπάρχει κλάδος σύγχρονος της επιστημολογίας που λέγεται Αρεταϊκή Επιστημολογία 

(Virtue Epistemology) η οποία αντιμετωπίζει την «αληθινή γνώση» ως αποτέλεσμα έρευνας 

του ενάρετου ανθρώπου.  

https://plato.stanford.edu/entries/epistemology-virtue/  

Αν κάποιος δεν συγκεντρώνει κάποιες συγκεκριμένες διανοητικές αρετές με 

επιστημολογικό αντίκτυπο (φιλομάθεια, ειλικρίνεια, διανοητική ταπεινότητα, δικαιοσύνη, 

συνέπεια, διανοητική γενναιοδωρία κτλ.), τότε δεν θα οδηγηθεί στην αληθινή γνώση. 

Οπότε οι κύριοι εκεί στο ΔΣ ΔΕΝ είναι (καταρχήν) γνωσεολογικά ενάρετοι. Στην καλύτερη 



περίπτωση είναι γνωσεολογικά ανεύθυνοι: θέλουν να μην ξέρουν. Όπως είπα και στον 

έτερο πτυχιούχο, τον κο Ζανιά (πασίγνωστο πρώην πρόεδρο της ΕΦΟΑ) αφού με πήρε 

τηλέφωνο για να μου πει ότι λέω «μαλακίες» (sic.) και να με κάνει μετά μπλοκ στο Βάιμπερ, 

το Μέγα πρόβλημα είναι ότι δεν μελετάνε οι άνθρωποι (βλ. εικόνα 2). Τι να κάνω εγώ για 

αυτό; Όταν κρίνετε κάποιον εκατό άνθρωποι και ούτε ένας μπαίνει στον ελαχιστότατο και 

θεμελιωδέστερο των κόπων, αλλά και συνάμα στην πλέον ευλογότατη και προφανέστατη 

διαδικασία του να διαβάσει μια έστω σελίδα από τις χιλιάδες του έργου του, με τι μένει να 

τον κρίνετε αυτόν τον άνθρωπο; Μα μόνο με μισαλλοδοξία, προκατάληψη και ψυχολογικές 

προβολές της δικής σας κατάστασης επάνω του. Γιατί άραγε δημιούργησα ένα τόσο μεγάλο 

σύστημα, την Άπω Μέθοδο, τεκμηριώνοντάς τη με δεκάδες έργα (κείμενα, βίντεο, 

δημοσιεύσεις κτλ.); Για να με κρίνουν με το κατά πόσον π.χ. τους αρέσει το κούρεμά μου ή 

βάσει ξέρω ‘γω του ποιες ιατρικές πράξεις επιλέγω να υποστώ; Κύριε Τσιάρα, έχετε 

διαβάσει κάτι από όλα όσα σας έστειλα πριν καν έρθω Πτολεμαΐδα όταν με διαβεβαιώσατε 

ότι θα με προσλάβετε; Κύριε Ζανιά; Το διαβάσατε το επιστημολογικό μου πόρισμα για τις 

υποχρεωτικότητες; Το αναφέρω το τελευταίο επειδή και οι δύο έδειξαν τεράστια προθυμία 

να με εκπαιδεύσουν στα θέματα της πανδημίας. Αν δεν μελετήσατε τις 80 σελίδες του 

πορίσματός μου ή ο,τιδήποτε άλλο από το έργο μου, τι κρίνετε και πώς; Δεν σέβεστε καν 

την τεράστια διαφορά στην ακαδημαϊκή μας μόρφωση, να πείτε έστω «δεν έχω τη διάθεση, 

παρότι το επιβάλλει ηθικά η θέση μου, να διαβάσω ούτε σελίδα, αλλά θα σεβαστώ 

τουλάχιστον τους ακαδημαϊκούς που τον ανακηρύξανε σε διδάκτορα και όλους αυτούς που 

προσυπογράφουν το επιστημονικό του έργο». Τι ακριβώς κρίνετε λοιπόν στην περίπτωσή 

μου; Τις προβολές σας επάνω μου; Κάτι άλλο; Τι; Δεν πιστεύετε ας πούμε ότι είμαι αυτό 

που δηλώνω; Σας εμποδίζει κάτι/κάποιος να το επιβεβαιώσετε; Σας έχω στείλει όλα τα links 

και έχετε άπειρο υλικό από εμένα αλλά και για εμένα. Πόσο πια αδιάφοροι;  

Και τι μένει σε εμένα να κάνω πέραν από αυτό που υποχρεούμαι ηθικά να πράξω, ήτοι να 

μελετήσω, να συγγράψω και να προωθήσω το έργο μου στις κατάλληλες κατευθύνσεις; Να 

γλύψω; Να γίνω «ημέτερος»; Να παρακαλέσω; Να αυτοπυρποληθώ; Πιστεύουμε στον 

πολιτισμό τέλος πάντων; 

Όσο και να θέλω δεν μπορώ να κάνω εγώ για εσάς την εργασία που εσείς δεν έχετε κάνει 

για τον εαυτό σας (μελέτη, διαλογισμός, αυτοβελτίωση κτλ.) οπότε αντιλαμβάνομαι ότι η 

κραυγή αγωνίας μου «ΞΕΣΤΡΑΒΩΘΕΙΤΕ ΚΑΙ ΑΝΟΙΞΤΕ ΚΑΝΑ ΒΙΒΛΙΟ (ΜΟΥ)» είναι μάταιη 

(στου κουφού την πόρτα όσο θέλεις βρόντα, όπως λέει κι ο λαός). Μπορώ όμως να πω ότι 

αυτό που κάνετε εναντίον μου είναι ανθελληνικό. Μπορεί να αρνείστε να δείτε ότι ο όμιλος 

έχει μείνει υποανάπτυκτος τόσα χρόνια – πέραν φυσικά του γεγονότος ότι λειτουργεί 

περίφημα ως περιφερειακό κέντρο για αγώνες της ομοσπονδίας. Σε ένα ακόμα ευρύτερο 

επίπεδο όμως, ακόμα κι αν τώρα σας φαίνεται εξαιρετική υπερβολή η διατύπωση αυτή 

(ανθελληνικό) μόλις διαβάσετε το έργο μου (απίθανο), ή (πιθανότερο) σε λίγα χρόνια και 

πολύ περισσότερο όταν οι «ξαφνικίτιδες» δυστυχώς ακουμπήσουν και εσάς και τους 

οικείους σας θα σας έρθει σαν δύο τεράστια χαστούκια η συνειδητοποίηση του ρόλου του 

έργου μου για την ανθρωπότητα από τη μία πλευρά, και ο ολέθριος ρόλος σας για τον 

εαυτό σας και τους οικείους σας από την άλλη. Αυτός είναι άλλωστε και ο λόγος που 

χρησιμοποιώ τόσο σκληρή φρασεολογία: τότε, στην παραζάλη σας, θα παραμιλάτε 

αρνούμενοι τη πιθανότητα κάποιος άλλος (και όχι εσείς!) να είχε καταλάβει το μέγεθος της 

απάτης. «Έτυχε», θα λέτε. «Αποκλείεται να ήξερε, απλώς κατά τύχη έγιναν τα πράγματα 



όπως τα έλεγε». Κι όμως. Το έργο μου θα υπάρχει και τότε, όπως και τώρα, αδιάψευστο και 

ολοκληρωμένο μνημείο όχι της δικής μου διορατικότητας αλλά της δικής σας αλαζονείας.  

Δεν θα σταματήσω να είμαι μαχητής του προφανούς. Παρόλα αυτά δεν είμαι ούτε ο 

σούπερμαν, ούτε με υποστηρίζει η Ομοσπονδία (όπως θα έπρεπε – εδώ και ένα μήνα 

άλλωστε δεν απαντάει καν ο κος Σταματιάδης, νυν πρόεδρός της, για το πότε μπορεί να 

βρεθούμε παρά τις επανειλημμένες κλήσεις και email μου) ή όποιος άλλος οργανισμός 

ώστε να έχω ανεξάντλητα αποθέματα να αντιταχθώ σε μια τόσο άρρωστη κατάσταση. 

Σίγουρα έχω και τα όριά μου και στην πιο παραγωγική μου ηλικία προφανώς δεν ήρθα στην 

ξακουστή κατά τα άλλα Πτολεμαΐδα ψάχνοντας δεινόσαυρους και κολλημένους ανθρώπους 

για να έρθω σε ρήξη. Όσους δεν έχουν δει απολύτως τίποτα από το έργο μου τους βολεύει 

απεριόριστα να θεωρήσουν ότι είμαι ο περίεργος της υπόθεσης – ή ακόμα και ο τρελός. 

Όλους εσάς ΔΕΝ θα σας καταραστώ να φερθούνε έτσι στα παιδιά σας όταν αυτά φθάσουν 

στη δική μου θέση, μετά από πάρα, πάρα πολλές σπουδές και εργασία και προσωπικό 

κόστος και προσπάθεια. Δεν θα σας καταραστώ να τους φερθούνε τότε τόσο μειωτικά, 

τόσο απαξιωτικά και τόσο ανθελληνικά. Δεν φταίνε τα παιδιά για τις αμαρτίες σας και 

ακριβώς για αυτά τα παιδιά επιμένω τόσο: δεν έχετε κανένα δικαίωμα, αλλά αντιθέτως 

έχετε απεριόριστη ηθική υποχρέωση να τους προσφέρετε την καλύτερη παιδεία και την 

αρτιότερη εκπαίδευση που είναι άλλωστε τόσο κρίσιμες υποθέσεις στην κατάσταση που 

βιώνει αυτή τη στιγμή η κάθε κοινωνία. Είναι τεράστιο πλήγμα για τα παιδιά μας, το μέλλον 

μας, να μην έχουν έναν προπονητή πολύ καλύτερο από αυτόν ή αυτούς που ήδη έχουν: σε 

προσόντα, εμπειρία και έργο. Να σημειωθεί εδώ ότι η ομοσπονδία έχει ερωτηθεί επισήμως 

για το αν οι «4 προπονητές» που διατείνεται ο κος Πρόεδρος Τσιάρας ότι υπάρχουν, έχουν 

όλοι ειδικότητα στο τένις. Εάν όχι, έχει νομική πλέον υποχρέωση ο κος Πρόεδρος να 

εξηγήσει γιατί επιλέγει ανειδίκευτο άτομο/α και αφήνει εκτός ειδικευμένο προπονητή τένις 

– και αντίστοιχα η ομοσπονδία να εξηγήσει γιατί αφήνει τέτοια καταγγελία αδιερεύνητη. 

Στο μέτρο των ταπεινών δυνατοτήτων μου και μέσω φυσικά και του Παρατηρητηρίου θα 

συνεχίσω να προσπαθώ να ελέγξω τον Όμιλο, το νομικό καθεστώς υπό το οποίο 

λειτουργούν τα δημόσια αυτά γήπεδα και κάθε Έλληνας πολίτης που δεν έχει τίποτα να 

κρύψει όχι απλώς δεν θα εμπόδιζε, αλλά θα διευκόλυνε την προσπάθειά μου αυτή. Επειδή, 

για όλους τους παραπάνω λόγους, έχω τεράστιο νόμιμο συμφέρον να εξασφαλίσω έστω τη 

νομιμότητα της διαχείρισης της δημόσιας αυτής περιουσίας. Μέχρι τώρα έχω στείλει 

πλήθος επιστολών για το θέμα (άνω των δέκα) στον Όμιλο, στον Δήμο Εορδαίας, στην 

Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας και στην ΕΦΟΑ, με όλους αυτούς τους θεσμούς να 

αποδεικνύονται πολύ λίγοι για να διαχειριστούν αυτή την υπόθεση αποφεύγοντας να 

απαντήσουν το ο,τιδήποτε. Τελευταία πάντως φαίνεται ότι η δυσαρέσκεια ξεχειλίζει και 

από κατοίκους της Πτολεμαΐδας, όπως φαίνεται σε σχετικές δημόσιες αναρτήσεις στο 

Facebook (βλ. εικόνα 3,4). 

Λέγεται ότι οι μεγάλοι άντρες ξέρουν πότε είναι η ώρα να αποχωρήσουν. Σίγουρα όλοι 

κρινόμαστε ανάλογα με τις επιλογές μας και η επιλογή της προσκόλλησης στην «καρέκλα», 

στο γλυκό μέλι της εξουσίας είναι το αίτιο πολλών δεινών της ανθρωπότητας και ίδιον 

μερικών μεγάλων αλλά πολλών περισσότερων «μικρών» ανδρών. Και όπως διαπιστώνουμε 

διαρκώς, κάθε ανθρώπινη δραστηριότητα, όπως το τένις, είναι μικρογραφία της κοινωνίας. 

Επειδή λοιπόν κάθε καρκίνωμα, ως γνωστόν, πρώτον είναι ένδειξη προβλήματος ευρύτερου 



του οργανισμού ολόκληρου και δεύτερον, επηρεάζει το ίδιο και τον υπόλοιπο οργανισμό, 

τέτοιες καταστάσεις μας αφορούν όλους. 

Κωνσταντίνος Γ. Παπαγεωργίου, PhD 

 



 Εικόνα 2. Απάντησή μου στον τηλ. του κ. Σ. Ζανιά 



Εικόνα 2,3: ανάρτηση πολιτών Πτολεμαΐδας κατά του ΔΣ του ΟΑ. 



 

Εικόνα 3. Αντιδράσεις πολιτών 



 

Κωνσταντίνος Γ. Παπαγεωργίου, bio: www.constantinpapageorge.com 


